
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr LXX/2023 

LXX Sesja w dniu 28 grudnia 2023  

Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2023 o godz. 10:30, a zakończono o godz. 11:31 tego samego 

dnia. Transmisja obrad dostępna pod adresem: 

https://www.youtube.com/watch?v=SMvjIe6vGK0&t=2775s 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Siedemdziesiąte posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 28 grudnia 2023 roku o godz. 10:30 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Skarbnik Gminy  -  Emilia Panek, 

- Sekretarz Gminy/ Zastępca Wójta – Małgorzata Gąszczak 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska –  

  Tomasz Jerczyński, 

- Informatyk – Przemysław Mrózek, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 

 

 



Przed przystąpieniem do porządku obrad Przewodniczący oddał głos Lekarzowi POZ w 

Opatowie dr. Wiesławie Braun, która przedstawiła ofertę świadczenia usług medycznych  

w Ośrodku Zdrowia w Opatowie oraz w ośrodku wiodącym w Kępnie. 

 

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który podziękował za dotychczasową 

współpracę Pani Braun oraz podkreślił, iż cieszy się z faktu, że będzie pięć dni przyjęć  

w Ośrodku Zdrowia w Opatowie i mieszkańcy będą zabezpieczeni medycznie.  

 

Idąc dalej Dr. Wiesława Braun poprosiła Państwa Sołtysów o przekazanie plakatów 

informacyjnych o świadczonych usługach medycznych w Ośrodku Zdrowia w Opatowie  

i Kępnie.  

 

W tym momencie ogłoszono pięcio - minutową przerwę.  

Po przerwie wznowiono obrady.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z 

wykonania uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska 

na 2023 rok.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łęka Opatowska na lata 2023-2039. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXII/364/2023 dotyczącej 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych wydatków 

Gminy Łęka Opatowska, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023.  

10. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Planowania i Budżetu.  

11. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu.  

12. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Gospodarczej.  

13. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

14. Interpelacje i zapytania radnych.  

15. Wolne wnioski i informacje.  

16. Zakończenie obrad LXX Sesji Rady Gminy.  

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady, poddał porządek obrad pod głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 



ZA (12) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Adamski, Emilia Poprawa, Rafał Wielgoś 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z LXIX sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 

do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Adamski, Emilia Poprawa, Rafał Wielgoś 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady – Michał Jerczyński, który przedstawił informację o 

działaniach w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2023 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2023 rok /26:48 -27:47 minuta transmisji/.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 12-stu  radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LXX/403/2023 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2023 rok.  



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Adamski, Emilia Poprawa, Rafał Wielgoś 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2023-2039. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2023-2039 /28:59 -29:28 minuta 

transmisji/. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 12-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LXX/404/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2023-2039.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Adamski, Emilia Poprawa, Rafał Wielgoś 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXII/364/2023 dotyczącej 

zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która wyjaśniła, iż temat uchwały był 

omówiony szczegółowo na ostatnim posiedzeniu wspólnym komisji. W tej uchwale dokonano 

zmiany w kwocie kredytu długoterminowego z kwoty 8 800 000 zł. zmniejszono na 

7 800 000 zł. oraz dodano zapis, że pobranie kredytu nastąpi w roku 2024.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 12-stu  radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LXX/405/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr 

LXII/364/2023 dotyczącej zaciągnięcia długoterminowego kredytu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 



ZA (12) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Adamski, Emilia Poprawa, Rafał Wielgoś 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych wydatków Gminy 

Łęka Opatowska, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy Adam Kopis, który wyjaśnił iż w poprzednich latach w gminie były 

takie sytuacje, gdzie w wykazie było nawet  9 pozycji niewygasających wydatków. W tym 

roku jest tylko jeden taki wydatek - projekt rozbudowy Sali OSP w Biadaszkach. Pozostałe 

takie jak inwestycja w Rakowie, droga Kuźnica Słupska – Stogniew udało się zrealizować.  

Idąc dalej Wójt podziękował Radzie Gminy za to, że zawsze mógł na Radnych liczyć na 

dobrą współpracę jak było potrzebne posiedzenie komisji, sesji czy nawet sesji nadzwyczajnej 

nie było problemu ze zwołaniem i przybyciem. 

Następnie głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przekazała, iż tak jak wcześniej 

Wójt wspomniał w roku 2023 jest jeden niewygasający wydatek, który dotyczy  zadania 

„Rozbudowa i modernizacja Sali OSP w Biadaszkach”  na kwotę 62 000,00 zł. który należy 

zrealizować w terminie do 30.06.2024 r.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad projektem  

w/w uchwały. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 12-stu  radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

12 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LXX/406/2023 w sprawie ustalenia wykazu 

niezrealizowanych wydatków Gminy Łęka Opatowska, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2023.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Adamski, Emilia Poprawa, Rafał Wielgoś 

 

10. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Planowania i Budżetu. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu – Piotr Jeziorny, który 

przedstawił sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Planowania i Budżetu. 

 

11. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu –Katarzyna 

Szczepańska, która przedstawiła sprawozdanie z rocznej działalności komisji. 



12. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Gospodarczej. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarczej –Mieczysław Skotnik, który przedstawił 

sprawozdanie z rocznej działalności komisji. 

 

13. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji –Łukasz Olbrych , który 

przedstawił sprawozdanie z rocznej działalności Komisji. 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

15. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który przekazał informację od 

Radnego Powiatowego , który zgłosił nieobecność na dzisiejszym posiedzeniu sesji Rady 

Gminy z powodu trwającej aktualnie sesji w Radzie Powiatu. Informację o którą wnioskował 

Przewodniczący Komisji Gospodarczej – M. Skotnik  nt. „Zakres prac który został wykonany 

przez Starostwo Powiatowe w Kępnie”, przedstawi na najbliższym posiedzeniu sesji. 

Idąc dalej, Wójt Gminy odpowiedział, iż w związku z otrzymaną informacją od Radnego 

Powiatowego, Wójt również przekaże informację dot. wykonanych wspólnych inwestycji i 

dofinansowania ze Starostwem Powiatowym na następnej sesji.  

Następnie Wójt Gminy poinformował w kwestii przekazanych pojemników na popiół i 

kompost w miejscowości Trzebień oraz  o planowanym przekazaniu pojemników na popiół  

w miejscowości Piaski. 

W dalszej kolejności Wójt Gminy przekazał o  możliwości bezpłatnego pozyskania w 

Urzędzie Gminy przez zainteresowanych mieszkańców gminy pojemników na kompost.  

Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Rady, który zwrócił uwagę, iż należałoby dodać, że 

kompostowniki mogą nabyć osoby, które nie mają ich zadeklarowanych w deklaracjach 

śmieciowych, które składano w Urzędzie Gminy. Ci co mają już zadeklarowane, nie mogą ich 

dostać w użyczenie.  

Wójt Gminy – nic się nie zmieniło – oferowane dostępne kompostowniki w użyczenie mogą 

uzyskać osoby, które nie mają zadeklarowanych w deklaracjach śmieciowych 

kompostowników a chcą zmienić tą kwestię i kompostować. 

Następnie Wójt przekazał informację odnośnie urodzeń, zgonów w roku  2023 oraz ilości 

podpisanych aktów notarialnych oraz czego dotyczyły.  

Idąc dalej głos zabrał Radny Jeziorny, który przekazał iż usłyszał, że w dniu dzisiejszym ma 

się odbyć odbiór drogi Kuźnica Słupska – Stogniew. Jest to odbiór formalny związany w 

związku z rozliczeniem inwestycji.  Liczy, że na oficjalne przecięcie wstęgi  uda Mu się w 

miesiącu styczniu zwołać posiedzenie wyjazdowe komisji , gdzie przy okazji zorganizowany 

będzie bardziej uroczysty odbiór długo wyczekiwanej dla mieszkańców wyżej wymienionej 

drogi. 



Jako kolejny głos zabrał Radny Olbrych, który  podziękował Wójtowi Gminy za 

zaangażowanie w zakupie działki przy sali OSP w Biadaszkach jak i Radnym za przychylne 

przegłosowanie uchwały celem planowanej inwestycji rozbudowy. 

Następnie głos zabrał ponownie Wójt Gminy, który podziękował za bardzo bogaty 2023 rok. 

Podziękował Radzie Gminy, wszystkim pozostałym którzy brali czynny udział w 

posiedzeniach komisji, sesji ale i tym którzy brali udział w uroczystościach, które były 

organizowane na terenie gminy. Podziękował wszystkim współpracownikom we wszystkich 

referatach i jednostkach z kierownikami na czele. Byłej Pani Skarbnik, która przygotowywała 

jeszcze budżet na 2023 rok, Podziękował Sołtysom, Paniom Dyrektorkom Placówek 

Oświatowych z terenu gminy, wszystkim mieszkańcom gminy. Podziękował za miłe słowa  

osobom z którymi było Mu współpracować i udało się coś dobrego wykonać. Nic nie dzieję 

się samo. Za tym wszystkim stoją określone osoby, które chcą współpracować i działać. 

Podziękował również tym, którzy krytykowali i zwracali uwagę, starali się przekonać do 

swojego stanowiska, jeśli ono było do zaakceptowania to też był w stanie wysłuchać i pewne 

rzeczy zrealizować. Na koniec życzył „Do siego Roku”  w zdrowiu, szczęściu, radości i 

pełnego wyzwań, które zostaną zrealizowane. 

Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który dołączył się do życzeń Wójta 

Gminy. Podziękował wszystkim za współpracę. Życzył zdrowia, wytrwałości i siły na 

nadchodzący rok.  

16. Zakończenie obrad LXX Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad zamknięto obrady LXX Sesji Rady Gminy o godz. 

11:31. 

Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/Michał Jerczyński 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


